
Fra: Tonje Nepstad Epland 
Sendt: 25. august 2014 10:44 
Til: Tonje Nepstad Epland 
Emne: VS: Spørsmål om avvik i offentlege kart 
 
Fra: Bjarte Vaktskjold [mailto:bvaktskjold@gmail.com]  
Sendt: 21. august 2014 20:03 

Til: Kjartan Medaas 
Emne: Re: Spørsmål om avvik i offentlege kart 

 

Hei  

 

Rettleiing til landets kommuner om bruk av kartdelen i Matrikkelen 

 

Det er svært gledelig å registrera at Radøy kommune også erkjenner desse alvorlege feila i kartet. 

Det er difor ei stor gåte kvifor kommunen nyttar desse karta i sakahandsaming f.eks i høve plan 

og bygningsliova, når det kjem innspel om feil i kartet.  I plan og bygningslova §2-1 står 

det "Kommunen skal sørge for at det foreligger et oppdatert offentlig kartgrunnlag for de 
formål som omhandles i loven." Ut frå det du skriv er dette ikkje mogeleg med dagens 
tilgjengelige kart. 
 

I Noreg har vi ei ordning der naboar har høve å uttala seg i byggjesaker. Når det då kjem innspel 

om at grensene i kartet ikke er korrekte bør sjølvsagt sakshandsaminga som eit prinsipp leggja 

kartet til sides ta omsyn til dei innkomne opplysningar. Og ta omsyn til tinglyste dokument og 

grensemerker som kan hjelpe til med å stadfeste grenser. Dersom det føreligg ei grensetvist bør 

også kommunen kunna krevja at denne løysest før tiltak vert sett i gang. 

 

Eg er svært glad for svaret frå kommunen sjøv om det var Statens kartverk som var 

hovedaddressat.  

 

Eg vil også ha tilbakemelding på Radøy kommune syn på kartets verdi i høve Plan og 

byggningslova. 

 

 

Beste helsing  

Bjarte Vaktskjold  

 

 

 

2014-08-19 14:41 GMT+02:00 Kjartan Medaas <Kjartan.Medaas@radoy.kommune.no>: 

Se vedlagte saksdokumenter. 
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